
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ – 22.3.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 22.3.2024 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

Poslanci: p. Mgr. Daniela Kontinová 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Schválenie vecného bremena pre p. Evu Hluchú – zriadenie prípojky NN. 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala prítomných poslancov na zasadnutí a skonštatovala, že sa vyhotovuje 
zvukový záznam. Povedala, že prítomní sú piati poslanci a pán poslanec Rudolf Škriečka sa čoskoro 
dostaví.  
 

K bodu č. 2  

Starostka obce určila za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov zápisnice p. 
Jaroslava Baču a p. Ing. Petra Dingu. Opýtala sa, či má niekto nejaké pripomienky a dala hlasovať za 
uznesenie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
P. Starostka obce dodala, že číslo uznesenia je 15/2024. 

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala poslancov, či môžu pokračovať podľa bodov z pozvánky, ktorú obdržali 
a dala hlasovať za schválenie programu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala hlavným bodom programu, a to schválenie vecného bremena rodine 
Hluchej za účelom zriadenia elektrickej prípojky. Povedala, že ide o stĺp pred ich domom a chcú to 
prekopať k ich domu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa ešte malo volať p. Bachratej.  
Starostka obce povedala, že nakoľko p. Bachratej zomrel manžel, mala p. Hluchá volať so synom p. 
Bachratej a mala by tu teraz už aj p. Bachratá byť a mali by sa dohodnúť. Ďalej povedala, že tam bol 
pán z firmy Reprogas a ten im vtedy deklaroval, že majú energetici právo vecného bremena ukladať si 
vedenia, ako oni potrebujú, pretože je pravda, keď to rodina Hluchá zhotoví, tak to prejde na 
Západoslovenskú energetiku a bude to akože ich. Povedala, že ona to ale opäť konzultovala s p. Ing. 
Minárikovou na stavebnom úrade a ona povedala, že stavebný zákon §139 hovorí o tom, že potrebujú 
iné právo k tomu pozemku, čiže toto vecné bremeno a ešte jej p. Ing. Mináriková povedala, že síce 
zákon o energetike §11 hovorí, že hlavné vetvy sa môžu ukladať, ale nič sa tam nespomína 
o podružnom meraní a už vôbec nie na prípojky nízkeho napätia do domov. Povedala, že ak im chcú 
pomôcť, musia toto vecné bremeno schváliť, aby si tú elektriku mohli urobiť. Starostka sa opýtala, či 
k tomu niekto niečo má a navrhla schváliť uznesenie o zriadení vecného bremena na zriadenie 
prípojky NN na pozemku reg. E, parcelné číslo 66 vedená ako ostatné plochy pre rodinu Hluchú. 
Starostka obce skonštatovala, že prišiel p. poslanec Rudolf Škriečka a už je prítomných 6 poslancov.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či to bude zahŕňať aj to, že dajú pozemok do pôvodného stavu. 
Starostka obce povedala, že to bude určte predmetom toho vecného bremena, ale môžu to uviesť aj 
do uznesenia a dala za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Starostka obce poďakovala za účasť, pozvala všetkých k zajtrajším voľbám a ukončila zasadnutie.  
 
 
P.  Ing. Peter Dinga položil otázku od občanov ohľadom opravy/nefunkčnosti lampy popri potoku. 
P. starostka povedala, že už o tom bola informovaná a vyrieši to pri najbližšej príležitosti, keď bude 
mať obec dostupnú plošinu.   
P.  Ing. Peter Dinga sa opýtal ohľadom chodníka, ktorá časť by pripadala do úvahy k rekonštrukcii z 
dotácie od MAS. 
Starostka obce odpovedala, že nebude problém nájsť úsek chodníka v danej rozlohe, ktorý je vo 
výhradnom vlastníctve obce a nebude nutné nič vysporiadať. Povedala, že sa ešte rieši rozpočet na 
opravu chodníka.  
P. Ing. Peter Dinga sa informoval ohľadom oplotenia pri škole a či by bolo možné pri tej príležitosti 
oplotiť aj Fitness od strany p. Naďa.  
P. starostka súhlasila a povedala, že sa zakúpi oplotenie aj k Fitness.  
 
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


